
Pallotta: Mamy nadzieję otworzyć stadion w 2019 roku
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James Pallotta spotkał się dzisiaj, w sprawie stadionu, z prezydentem

regionu Lacjum, Nicolą Zingarettim. Prezydent Romy udzielił krótkiego

wywiadu dla zgromadzonych dziennikarzy.

- Chcę podziękować Zingarettiemu, tak jak się spodziewałem, to było dobre

spotkanie i dziękuję, że zostałem przyjęty. Roma jest miastem, które potrzebuje

tego stadionu. To będzie otwarty i przejrzysty proces, tak jak obiecaliśmy, na tym

poziomie będzie niesamowity profesjonalizmy i jasno określony harmonogram.

Jesteśmy dostępni na jakiekolwiek wyjaśnienia w każdym momencie. Jestem bardzo

podekscytowany możliwością posiadania tego stadionu. Mamy nadzieję, że w 2019

roku będziemy razem na inauguracji stadionu. Chcę raz jeszcze podziękować

prezydentowi regionu, przekazaliśmy wszystkie niezbędne dane do projektu,

wszystko poszło dobrze.
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